
Referat af møde i Baaring Banke Lokaludvalg 

Placering: Båring skole 

Dato: 8/10 2024 

Klokkeslæt: Kl. 19.00 – Ca. 21.00 

Deltagere: Jens, Line, Per, Alex, Marianne, Stefan og Amalie. 

 

 

 
1. Godkendelse af referat 

     Referatet er godkendt 

 

2. Status på LUPen,  

Vi får besøg af kommunaldirektøren til næste møde den 3.dec. 

De emner vi gerne vil tage op den dag: 

- Hvordan sikres skole/fritidsvejen for vores børn til 

Nr. Åby, når arbejdet med motorvejen påbegyndes. 

- Trafiksikkerhed ved Båring skole 

- Fritidstilbud til unge i alderen 13-16 år 

- Lokalplanen for området, og i særdeleshed grunden 

ved mejeriet. 

- Byggetilladelse til vores Realdania hus 

 

3. Status på projekter.   

 Banesti, Solcellepark Ægypten, Fællesskabshus, Homestay. 

 

Banestien:  

Første etape er færdig d. 7. november (siger de! men vi 

tvivler) 

Åbningsceremonien er en torsdag, der kan lokaludvalget ikke 

rigtig deltage. 

  Vi kunne arrangere lanterne/fakkel-optog, med start i 

    Brenderup og i Båring fredag d. 8/11  

  Planen er at vi starter i tusmørket og siger hej når vi mødes 

med dem fra Brenderup, arrangementet slutter der, og man 

går hjem til sig selv bagefter.  

Alex tager kontakt til Anja (SFO) måske kan ungerne lave 

lanterner i SFO.  



Side 2 

Amalie kontakter Brenderup og høre om de vil være med. 

Solcelleparken: 

Lang debat/drøftelse om de problematikker der er i det projekt, 

det er muligt at finde referaterne fra møderne omkring det på 

kommunens hjemmeside (www.middelfart.dk/VE)  

 

Fællesskabshuset; 

Intet nyt 

 

Homestay-konceptet: 

   Amalie skriver til Klimafolkemødet, om vi kan få konceptet på 

deres hjemmeside. 

   Marianne og Amalie afholder møde med de interesserede. 

 

4. Tilflytter cafe.  

      Oplæg ved Stefan, som eftersendes inden mødet 

      Stefan arbejder videre med sit oplæg. 

      Vi (Lokaludvalget) laver mad til familiecafeen fredag d. 25. 

oktober kl. 16.00 og der holder vi også tilflyttercafe. 

 

5. Opdatering af Båring Bankes bestyrelse, i Middelfart 

Sparekasse. De efterlyser foto id og sundhedskort på 

bestyrelsen.  

På plads 

 

6. Evt. 

 Nytårskur planlægges til d. lørdag d. 4.  januar 2025 kl. 10-13 

Amalie retter den fra sidste år, og så fordeler vi hvem der tager kontakt til hvem 

over messenger, og de må gerne kontaktes inden ca. 1. nov. 

Næste møde: 3. december 

 

 

  

 

 

http://www.middelfart.dk/VE

